

19<sup>th</sup> March 2015

19 مارس 2015

Mr. Hasan Abdulrahman Al Sirkal  
Executive Vice President – Chief Operations Officer  
Head of Operation division  
Dubai Financial Market  
Dubai, UAE

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال المحترم  
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
دبي – الإمارات العربية المتحدة

**Subject: News Published on 18<sup>th</sup> March 2015  
addressed “Egypt and Arabtec close to  
agreement on Million housing units”**

**الموضوع: الخبر المنشور بتاريخ 18 مارس 2015  
بعنوان “مصر وArabtec تقتربان من اتفاق على المليون وحدة”**

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

With reference to the above subject, and your letter No. LD-NM-2015 dated 18-3-2015, please note that the company is committed to and proceeding with the million housing units' project in the Arab Republic of Egypt.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وكتابكم رقم LD-NM-2015 المؤرخ في 18 مارس 2015 "الكتاب"، تبدي الشركة بانها ملتزمة وماضية قدما في مشروع المليون وحدة سكنية في جمهورية مصر العربية "المشروع".

In addition, the company considers this a strategic project which would achieve attractive returns for the company and the shareholders and investors.

ونضيف، بان الشركة تعتبر المشروع استراتيجيا من شأنه ان يحقق عوائد مجزية للشركة والمساهمين والمستثمرين.

In this regard, the company confirms what it has stated in previous letters, which is that it has reached the final stages of concluding the final agreement with the related authorities in Egypt in order to begin the implementation of the first phase of the project as soon as possible, however

وبهذا الخصوص، تؤكد الشركة على ما تم الاشارة اليه في كتب سابقة بانها في المراحل النهائية لإنجاز الاتفاق النهائي مع الجهات المعنية في مصر بهدف البدء في تنفيذ المرحلة الأولى من المشروع بأقرب وقت ممكن، الا ان التأخير في

the delay in the announcement is due to both parties seeking the best possible results, and agreeing on the details of all aspects relating to the project, in order to achieve the expected results.

الإعلان عن ذلك سببه سعي الجانبين الى افضل النتائج الممكنة والاتفاق على ادق التفاصيل في جميع النواحي المرتبطة بالمشروع، لكي يحقق النتائج المرجوة منه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Sincerely yours,

Wassel Al Fakhoury  
Board Member  
Group General Counsel



واصل الفاخوري  
عضو مجلس الإدارة  
المستشار العام للمجموعة